
Megjelenik minden vasárnap hétfőn és pénteken

Szerkesztőség és kiadóhivatal 
TIMIŞOARA I. Str. Praporgescu Kossák-ház

Ara 4 lei
TELEFON: 11 -11

' Vasárnapon tartotta meg az AMTE huszonnegyedik évi köz
gyűlését. A tisztikar névsora a következő:

Elnök: Markovits Sándor, főtitkár: Weinberger Ernő, titkár: 
Kis Sándor, pénztárnok: Lineberg Sándor. 1 •

Szakosztályi elnökök: futball Cégka Tibor, ifi Nagy Lajos, bir
kózás Boksa Aurél, vizisport Botye Ferenc, kerékpár Szikula Gy., 
sakk Szabó Sándor.

Nem mennek furára az oradeai csapatok
(Telefonjelentésünk) Beszéltem a NAC vezetőivel, dr. Löwen- 

steinnel és Székely Józseffel, akik kijelentették, hogy egyesületük 
nem megy túrára s a NAC nem is tárgyalt senkivel, a sajtóban nap
világon látott hirek, mint a fantázia szüleményei voltak.

A Crisana sem megy túrára. Simoc G., az egyesület vezetője, 
nagyon sajnálja, hogy a túra elmaradt, de Lengyelországból olyan 
hirek érkeztek, hogy ott is nagyon zord a tél és nem lehet fut
ballozni.

Az AM Ti közgyűlése ,

Báli sport* 
tudósítások

Megvalljuk őszintén, hosszú és 
küzdelmes sporthirlapirói pályafutá
sunk alatt még nem irtunk báli tu
dósítást, a megjelent előkelőségek név
sorát és a toalettek anyagának miben
létéről, ám szombaton hossz volt a 
sportbálokban és a hétközben annyi 
szépet irtunk a kommünikékbe a 
sportbálakról, hogy elhatároztuk, el
megyünk a sportbálakra. Kitörő lelke
sedéssel fogadta feleségem az ötletet 
és szombaton este Havas Elemér 
társaságában élindultunk portyázásra.

A TMTE-bálra
a Sörgyárba vezetett első utunk. Zsú
folt terem, jókedv, kitűnő hangulat. 
A TMTE vezérkara L o b i  Zsiga 
bácsival az élen, .-minden vendéget 
tüntető szívélyességgel fogad. A be
járatnál kedves barátunkat, Bleyer Bé
lát, a munkás bokszolók vezetőjét 
fedezzük fel. Bizonyára arra vigyáz, 
hogy senki se felejtse el a belépő
jegyét megváltani. Sok a bokszoló, 
az ILSA egyik kitűnő nehézsúlyú 
ökölvívója is itt tevénykedik. A tán
cosnőjét nem meri senki sem felkér
ni, félnek a horogütéstől.

A futballisták is itt vannak, Gedő 
itt sokkal biztosabban mozog, mint a 
pályán. Jánosy is nagyon agilis. Ta- 
nyisztra jelvényeket ad el és nem ejti 
ki a pénzt.

Ruhát is lehet nyerni: 20 lej egy 
sorsjegy — futballbirók nem vesznek 
sorsjegyet, a közeljövőben meginduló 
futballidényre gondolva, félnek — a 
ruhától. Megtudjuk, Stockschlager 
hazaérkezik, a cluji klinikán megvizs
gálták a lábát, nem kell operálni, 
nemsokára játszhat. Megjelenik Mo- 
ravetz Lala, menyasszonyával* Sándor 
Rosettevel, aki szabad idejében ver
seket ir (!).

A Kinizsit Szilárd képviseli. Nem 
hiába jobbszélső, jó táncos.

A bejáratnál öt műegyetemi diák 
50 százalékos kedvezményt kér. Meg
kapják.

Megjelenik
Ghetaru kapitány, a dísztrikt 

Interimár bizottság elnöke,
Petrovici titkár kíséretében. Egy sa
rokba vonulunk Ghetaru kapitánnyal 
és Zsiga bácsival. Általános sportkér
désekről beszélgetünk. Érdemes volt 
eljönni a bálra ,m ert sikerült meg
győznünk az interimár bizottság el
nökét

az 1 lejes atlétikai pótilleték
megtartásának a fontosságáról.

Nem fogják halálra Ítélni az atlétikát

az 1 lejek megszüntetésével, sőt á 
jövőben, éppen Ghetaru kapitány ja
vaslatára, a nagyobb meccsek előtt 
és a szünetekben az atléták is szó
hoz fognak jutni.

A fiatalság közben táncol. A fut
ballisták jó formában vannak, de a 
hölgyek is jó formákat mutatnak. 
Lapunk fiatal munkatársai szorgalma
san ropják a táncokat. Nyomdánk 
legfiatalabb szedője, H a n z i, a me
zőny egyik legjobb táncosa. Gyorsan 
szedi — a lábát.

Szívesen maradnánk tovább, de 
vége van az első félidőnek, pálya- 
csere, a második félidőt már a Pa
csirtamezőben élveztük,

az SLSA bálon,
ahol nagyon családias a hangulat. A 
sok jelmez szép benyomást kelt. Az 
első dijat Wilhelm Eta nyerte, de 
többi jelmez is nagyon szép. Itt Van 
a Gyapjuipar vezérkara és az ILSA 
sportegyesület vezetősége.

Bercovici ügyvezető elnök, Schatte- 
lesz főpénz'árnok, Nikolics fáradha
tatlanul sürög-forog. A játékosok kö
zül Barna bírja a legjobban az ira
mot. A bokszszakosztályt Dörfler kép
viseli. Nagyon jókedvüek az úszók és 
vizipolók, különösen csatakiáltásaik 
aratnak nagy sikert.

Ghetaru kapitány, az interimár bi
zottság elnöké itt is megjeient, de 
Sepi mérnök is itt mulatott Sepi III 
társaságában. A B ligát Latter Sándor 
TAG képviselte.

Az ILSA mulatságon nem unatko 
zott senki. Ahogy megszólalt a zene 
a fietalok ellepték a sima parkettot 
és alig akarták abbahagyni. Lehet, 
hogy még mindig táncolnak és mu
latnak, ha közben abban nem hagyták, 
mi már 4 órakor eltávoztunk. Idő- 
szüke miatt, a többi bálákra nem me
hettünk el. A jövő évben a báli sze
zon megindulása előtt, meg kell ala
kítani a sportegyesületek báli irodáját 
amely „kisorsolná“ hogy melyik egye
sület mikor rendezze meg a bálját. 
Sokan elmenének minden sportbáíra, 
de egy nap öt bálra elmeni, az olyan 
mint ha egy biró 5 meccset vezetne 
5 pályán egy vasárnap s a aki 4 
mérkőzést vezet, már az ellen is ki
fogás merül fel.

D. A

A TAC 1934 esz
tendei munká
iéról
szóló beszámolónkat, technikai okok
ból csak legközelebbi számunkban 
tudjuk hozni.

Start. .
A TAC
vasárnap megkezte a munkát. Az első 

- edzésen a következő játékosok jelen
tek meg:

Korony, Janis, Molnár, Havas, Zor- 
kocy, Kálló. Marosy, Kánya, Somogy. 
Persze labdát még nem kaptak a fiuk.

4 kilométeres futás, majd torna 
szerepelt a programmon. Az edzést 
Kaufmann István és Kardos Pál (?!) 
vezette. A tréning után forralt bort 
kaptak a játékosok.

Ha ezt a vezetőség előbb hirdeti 
ki, minden bizonnyal több résztve
vője lett volna az edzésnek.

"a  t í ít e  ' ■ ' /  ,
pályáját a tavaszi szezon startja előtt 
rendbehozzák. Két vagon salakot visz
nek kr a pályára, megjavítják a talajt. 
Egyelőre a Munkásotthon helységé
ben tréniroznak a piros-fekete játé
kosok.

A Kinizsi
tegnap délelőtt már harmadik edzését 
tartotta meg. Az egész gárda meg
jelent és szorgalmason futott. Két 
hét múlva már aradi csapatot látnak 
vendégül, az AMTE-t, vagy a Glo- 
riát. '

Az Eleetrica pálya játékteréről csü
törtökön altakarták : a havat, de a 
pénteki és szombati havazás miatt a 
pályát ismét fehér hó takarta s így 
a tervezett Eleetrica tréning elmaradt.

Az ILSA pályán sem lehet még 
játszani, a jövő héten azonban min
den bizonnyal már minden csapat 
sorompóba lép.

NTE-NSE 1:0 (1:0, 0 : 0 ,0 :0 )
Jéghoki mérkőzés Oradeán.

Elmaradt a Timisoara- 
Arad válogatott Jégko

rong mérkőzés
Az aradi játékosok megérkeztek, de 

a beállott enyhe idő miatt a jég ol
vadt.

A Diana sósborszesz
olcsó és teljesen pótol egy drága 
szájvizet. Csakis a DIANA felírással 
valódi.

Olasz bajnokság
AS Róma-Pro Vercelli 2:2 Bolog- 

na-Napoli 3:0, Milano-Palermo 0.0, 
Alessandria-Brescia 1:0, Triestina- 
Sanpierdarena 2:1,

Megerősödött a 
Rovine Grivlte

A Rovine Gri vite csapat három 
jóképességü, azonnal igazolható játé
kossal megerősödve startol tavasszal. 
Gica Dragulescu az Unirea Tricolor, 
Costi Dumitri a craiovai Generala 
volt játékosa, Cornel Todorescu a 
harmadik uj játékos.

Erősít az
A M T E - - - - ; ; ;

Az AMTE a tavaszra teljesen re
organizálja csapatát. Mint megbízható 
helyről értesülünk, leszerződtették, a 
két Szaniszló testvért, akik jelenleg 
Budapesten tartózkodnak. Szaniszló I 
edző és . középcsatár lesz, mig Sza
niszló II középfedezet. Az uj játéko
soktól sokat vár az aradi csapat ve
zetősége, nevezetesen azt, hogy velük 
sikerülni fog elkerülni a veszélyes 
zónából.

A Togal gyors és biztos hatású 
gyógyszer rheuma, kőszvény és hát
izomfájdalmak, álmatlanság, spanyol
nátha és hüléses betegségek ellen. 
Togal kiválasztja a hugysavat, bakté
riumölő, tehát a bajt gyökerében tá
madja meg.

Báli naptár
A Kinizsi

f e b r u á r  1 6 - á n  jelmezes bálát 
rendez a Sörgyárban.

Az Electrica
f e b r u á r  2 3 - á n  tartja meg szo
kásos évi bálját, amely mindenkor 
eseménye a báli évadnak. A pazar 
fényben égő lámpák és díszes világí
tás különleges eseménnyé avatják az: 
Eleetrica rendezvényeit.

A; szerkesztésért és kiadósért felet' 
1 O r o s z  Sándor
Főszerkesztő; K o t z m . < t h  A r t ú r

Szerkeszti* S i m o n j a  Henrik ér 
Szerény! István

Tipográfia FRISS ÚJSÁG



S z o k g a tm a *  m m á e k  m ó d fá m  p m v á  
fo g n a k  g g U $ ® m  a  t é l i  e m p o b m  a

az
m g  p ó m S g ^ l tm m í ézsutd

&tdehs6 ftmzmg^i bsfetmek, ame&yek meg akadják, konnyi- 
tem az egtfe&u&eteh cmgagl faekyzetét « «  Jíegieimietik a& 
cdiétlka faarna ievsedeü 1 Hejt ■*■ Minden jeg% sdátt 2  
k ft §éhde^mek é* est az őrseget Bank&an fegfák 
meierikdetni, ímg$f a tóii fteiUzezonSan ne tegí^en űte* 
a  f i f i e t t e g g e tű É e ie k  f  ú n s t m a  !

Oksé^is lesz a nevezési díj, megszüntetik a szö
vetségi illetéket, fair dijat imák ki és bevezetik 
a kötelező orvosi vizsgálatot

Az interimár bizottság elnöke pén
tek estére meghívta . az egyesületek 
elnökeit, egy megbeszélésre, amelynek 
napirendjén

az egyesületek anyagi 
helyzetének megjavítá

sa,
illetve a disztrikt uj pénzügyi politi
kája szerepelt. Az ülésen a TMTE, 
az Electrica, az ILSA, a Politechnica, 
a Galvani, az Unirea, a Törekvés, a 
Bánátul, a CFR, a Fratelia, a Pátria, 
a Sfapt, a Vulturii vezetői képvisel
ték egyesületeiket, mint előrelátható 
volt, az elnökök kevés kivétellel nem 
jelentek meg, többnyire az intézők 
képviselték az egyesületeket. A liga 

N egyesületek közül, csak Lobi Zsigát, 
a TMTE illusztris elnökét, láttuk a 
megbeszélésen.

Ghetaru kapitány, az interimár bi
zottság elnöke fél 8 órakor megnyi
totta a megbeszélést, a megjelentek 
elnézését kérte á fél órás késésért 
amely rajta kívül álló okokból történt 
és megígérte, hogy ez máskor nem 
fog előfordulni.

Az interimár bizottság 
másik két tagja nem je

lent meg
(Reda másirányu elfoglaltsága miatt, 

mig Sancu főhadnagyról ezt beszélik, 
hogy nem akarja elvállalni a tisztsé
g é )  :

Ghetaru elnök elmondja, hogy a 
sport fejlődése érdekében akar te 
vékenykedni és a munkának csak 
akkor fog megérni a.gyümölcse, ha. 
az egyesületekkel vállvetve tud dol
gozni. Az interimár bizottság becsü
letes munkát akar végezni s ennek a 
legfontosabb kelléke az egyetértés,

minden egyesülettel, 
minden játékossal joa-

k a p e f o t f e r
fognak tanusitánTs'ezt 'a jóakaratot 
viszont elvárják a jétékosoktól és az 
egyesületektől. ’

A megnyitó beszéde után, vázolja
az egyesületek nehéz 

anyagi helyzetét,

az egyesületek mind pénzügyi nehéz
séggel küzdenek és az őszi szezon 
végén alig volt egyesület, amelynek 
pénze maradt volna, a nehéz téli hó
napokra. Az egyesületek 1933 tavasz- 
sza óta

egy és fél százalékkal 
tübbet fizettek a d S ss -  

triktnek,
azzal, hogy az a jegyek, nyomtatvá
nyok költségére szükséges, most meg-* 
szűntek a jegyelőállitási költségek s - 
ezért .

törölni akarják ezt az 
egy és fél százalékos

suprataxát. Ezenkívül
meg akarják szüntetni 
az 1 lejes atlétikai hoz

zájárulásokat, >
amit a közgyűlés megszavazott, de a 
közgyűlés választását nem hagyta jóvá 
a liga!

A magunk részéről ezt hely 
telennek és sportszerűtlennek t a - . 
láljuk, az egész ország Timişoara 
nemes és az atlétikát m egm en
teni hivatott példáját utánozni 
akarja, az atlétikai szövetség k öz
gyűlésén, mint erről lapunk más 
helyén bucureşti szerkesztőnk  
beszám ol, elismeréssel adóztak  
és követendő példának m inősí
tették a timişoarait. Szerény vé-_ 
lem ényünk szerint nem hogy el 
kell törölni az atlétika 1 lejt 
hanem timişoarai kezdeményezésre 
a futballszöyetség közgyűlésével, 
m eg kell szavaztatni, hogy az, 
egész országban a futball az at
létika segítségére álljon és talpra- 

. áljitsa az I : lejes összeggel, a 
sportok < koldussorban tengődő  
egykori királynőjét.

Az új elgondolás szerint, az egye
sületeknek félre kell tenniők pénzt 
télire. Minden jegy után, vonjanak le 
két lejt, ezt az összeget a disztrikt;

kezelné és minden évben a disztri 
a lefizetett összegeket tőkésítve, az 
egyesületek rendelkezésre bocsájtaná 
és igy a téli hónapok anyagi gondjai 
megszűnnének!

A lefizetett összegek természetesen,
az egyesületek kizáró
lagos tulajdonát képez- 

mék.
# Több egyesület képviselő hozzá

szólt' a javaslathoz és előadták, hogy 
a két lejt félretenni lehetetlen, mert 
úgyis ’■ y ,

ráfizetéssel végződnek 
mérkőzések.

Petrovici szövetségi: titkár megma
gyarázta, hogy ezt a 2 lejt félrelehet 
venni, mert a kisegyesületek a jövő
ben, minden szövetségi, disztrikt és 
liga illetéktől fel lesznek mentve. A 
szövetségi szabályok 45. paragrafusa 
módot nyújt ara, hogy: a disztriktek 

'saját körzetükben, a jegyek árához s 
saját javukra suprataxát számítsanak. 

/H a ezt a rendszert bevezetik, a Ri- 
pensia például, az őszi szezon végén, 
hozzávetőleges számítás szerint, 60.000 
lejt kapna kézhez; Egy második osz
tályú egyesület rendelkezésére. 3-4000 
lej állna. Aradon jegyenként 1 lejt 
szednek a disztrikt javára: '

, Itt meg kell jegyeznük, hogy  
a nem zeti liga m érkőzések során 
több fővárosi egyesület ném is
merte el, az atlétikai liga javára 
szedett lejeket sem a jövőben  
sem  fognak belelegyezni a 2 le
jes disztrikt alap levonásába!,
- Az uj- javaslat szerint, á szabadje
gyek ’ tulajdonosai séin látogathatják 
ingyen a meccseket, azok 5-10 lejt 
kell hogy fizessenek, erre az alapra!

Úgy á kerületi bajnokság, mint 
a  B-ligabajnokság résztvevői,a 
jövőben ^mentesek lesznek a ]  
liga és disztrikt takszák fízeté- 
‘ "  . se alól,

’ eszerint tehát a liga és a disztrikt, 
a  Ripensia és a  Kinizsi hozzá-

,  , -  J  i . . .  •. .V . ,
‘ ----- - •• • — -  ̂ -  =!

járatásból, szövetségi illetéké
ből fogja m agát, fenntartani, v

ezzel szemben a két ligaegyesület 
-évenként két-három nemzetközi mécs
esét játszhat'szöyetségiilletékmentesen 
és fontos, hogy « . .. 

a  többi egyesületek né csinál
janak1 konkurenciát a két A 

liga |egyesület meccseinek ,v
- A B liga résztvevőit és a kérületi 
bajnokság csapatait, nem lehet kény
szeríteni, hogy meccseit délelőtt játsza 
lí?, ezeknek a- csapatoknak is meg 
vfan a költségük, á közönségük. 20 
egyesület nem alkalmazkodhatik egy 
mérkőzéshez 1

A futball mérkőzés" szabad ver
seny tárgyát képezi, a közönség oda
megy, ahol jó sportot remél.

A  disztrikt a közel jövőben]
tanfolyamot nyit,

ezt az intézők megelégedéssel vet
ték tudomásul.

Az interimár bizottság érdekes ter
vet dolgozott ki, . í

a játékosok egészségi állapo
tának rendszeres felül v iz sg ál

tával kapcsolatban
A 14 éves gyerekeknek, amikor le- 

' igazolják orvosi bizonyítványra van, 
szüksége.

A jövőben minden játékosnak 
orvosi lapja lesz

az ötvösről a disztrikt gondoskodik 
és minden hónapbban felülvizsgálják 
a játékosok egészségi állapotát. , 

Luca György felszólal és megem
líti, hogy - ;

az ifjúsági csapatoknak sok a 
költségük, minden meccsre rá- 

( [fizetnek
és ezért kéri a benevezések törlését,* 

Petrovicsi válaszában megmondja, 
hogy ez is szerepel a disztrikt. prog
ramjában :

Le fogják számtani a  beneve-. 
zési dijat és az ifi és törpe ne
vezési dijakat el fogják törölni
Az egyesületek kérik a kerületet, 

hogy intézkedjen a biróligánál a bi- 
rókurzusok megindítása irányában, 
mert jelenleg kevés a biró és sokszor

egy bíró 3 vagy 4 meccset is 
vezet jegy vasárnapon *

A disztrikt m egteszi a lépéseket. 
Érdekes újítás az, hogy 

a  disztrikt kiír egy fair dijat. .
A disztrikt legközelebbi ülése ma 

este lesz, amikór
a  kiállított játékosok megjelen

ni tartoznak .
persze nem a tegnap kiállított fut- 

, ballisták, hanem a r estantiás kiállí
tottak. Talán amnesztiát kapnak, fia 
mpgjelennek.

G. S.

SECI
felszerelések;

és
korcsolyák

legolcsóbban

RECTáNÁL
I., Str. Vasile Alexandri 

Telefon:. 183
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Végre az utolsó órában futballszö- 

vetségünk központja méltóztatott a 
bajnoki sorsolást megejteni. Ilyern 
módon városunk futballjának tavaszi 
programmja teljes mértékben kikris
tályosodott, mert már csak a B-Liga 
és az iíjusági bajnokság sorsolása 
késik.

Mielőtt érdemben foglalkoznánk 
programmunkkal, pár szót a Nemzeti 
Liga sorsolásának módjáról. Mint is
meretes, a

ligamérkőzésekat nem 
sorsoijik, han@m hosszú 
veszekedés után pár fő- 
vésés* igényeinek meg
felelően összeállítják.

Hogy az ilyen összeállítás nem 
mindenben fedi az összes egylet ér
dekeit, az világos. De az egyleti ér
dekeken tulmenőleg,

az egyetemes sport ér
dekeivel pedig egyálta
lán nem lehet össze
egyeztetni azt a kombi
nációt, amelyet a fővá- 

r  rosban sorsolásnak ne- . 
veznek. ;

llymódon állnak elő az olyan cso
dabogarak, hogy pl. a Kinizsi ősszel 
majdnem minden mérkőzését saját 
pályáján játszotta le és az öt tavaszi 
hónap közel 30 terminusán csak há
romszor játszik saját pályáján bajnoki 
mérkőzést.

Azzal indokolják az ilyen program
készítést,' hogy máskülönben torlódá
sok állnának be olyan formán, hogy 
egy városban esetleg több mérkőzést 
kellene lejátszani ugyanazon a napon. 
Ez az indokolás nagyon gyenge, és 
csak a sportkalendárium szerkesztésé
ben annyira laikus urak, mint a mi 
központi vezetőink állíthatják. Nekik 
van csak szükségük a tavaszi 11 for
duló lejátszásához 14 vasárnapra. Ná
lunk a hivatalos körök pontosan tud
ják, hogy úgy a budapesti Nádas-féla 
tabella, mint a timi§oarai Arsenovici- 
tabella alapján ügy lehet sorsolni (te
hát nem összeállítani!), hogy nem
csak a titkosság és bizonytalanság, 
követelményének teszünk eleget, hanem 
minden torlódást is el lehet kerülni.

Persze úgy a Nádas, mint az Ar- 
senovici-tabella alkalmazásánál a fő
városban vasárnaponként 2-2 meccs: 
kerülne lejátszásra (összesen 22 fővá
rosi meccs lévén). Ezzel szemken a 
jelenlegi sorsolásnál Bucure§tiben hol 
egy, hol pedig három meces lesz 
szombat-vasárnap lejátszva. ■;

. Világos, hngy a protek
ciós meccsek élveznek 
majd jobb bánásmódot.
A kis kitérés után térjünk vissza a 

programmhoz. Az A-liga sorsolásánál 
lehetetlen észre nem vennünk, hogy 

bajnokság ;

A i  JIH TE -o e S c
•í • • . - ~ : V\ r i;':?

nagy és leSkes , tábora van 
és a Sahdarvgáson kívül, 
birkózást,; á tornát" és az 
asztali teniszt

Legutóbbi számunkban az UDR 
múlt évi sportteljesítményét méltattuk, 
móst a RMTE munkáságával fogunk 
foglalkozni.

A RMTE nagy és lelkes táborral 
rendelkezik.

Tornaszakosztálynak nagyon szép 
testnevelő munkát végez. Egy jól si
került tornaversenyen úgy a férfi, mint 
a női tornászok a legnagyobb siker 
mellett mutatták be tudásukat Ez a 
szakosztály nagy és szép jövő előtt 
áll s

főcéljuk a Sömegsport-
Asztali tenisz szakosztályuk nemrég 
alakult meg.

Ami a RMTE jövőjét illeti, a ve
zetők nyilatkozata szerint,

,s: a BMTÉ a jövőben kei« i 
főzött ambícióval fog a 
sport fellendítése érde

kében tevénykedni
és a tömegsport fejlesztését és nép
szerűsítését minden eszközzel elő
segíteni.

Labdarúgócsapatok
a resijai alkerületi bajnokságért ját-

majdnem minden fon
tos mérkőzése Timisoa^ 
rán kerül lebonyolításra.

. Túlzás nélkül mondhatjuk, hogy a- 
szemeink előtt dől majd el az idei 
bajnokság. ; :

Már március 3-án kerül sor az or
szágos derbire: a Kinizsi-Ripensia 
összecsapásra, amely a tavalyi évad 
legszebb mérkőzése volt. De az igazi 
sportrajongók nem várnak még eddig 
sem, mert február I7-én és 24-én 
már kerületi bajnoki meccsek lesznek. 
Márciuban még a Kinizsi- Ripensián 
kívül is két szenzációs ligameccs lesz 
a Ripensia találkozása a Romániával 
é§ az Universitáteával. Ezenkívül a 
kupa első főfordulója, amelyben még 
öt csapatunk szerepel. Városunkban 
négy kupameccs lesz március 24-én 
köztük a Cri§ana-TAC találkozó.

Április első vasárnapján ismét kupa
forduló következik. A Ripensia, Ki
nizsi. TMTE részvétele biztosnak te
kinthető de a TAC- nák és- Hsának is 
vannak esélyei az idejutásra. Már 
pedig ha a fordulót elérő 16 csapat 
közt 4—5 timi;oarai lesz,'nagy sikert 
értünk ismét eLs április 14: NAC- 
Ripensia, 21 ^ ^ j|^ ^ L C n fáh a  teszik 
szenzációssá a’̂ M-ogiámmot, 23-án- a

szik, amit minden emberi számítás 
szerint meg fog nyerni. A RMTE re
méli, hogy a liga selejtező • meccsek 
során -is -még fogja állni helyét 

A csapatot Novak ‘ trenírozza. Az 
együttes az őszi meccsek során a szo
kottnál gyengébben szerepelt. Az el
múlt nyáron Jugoszláviában három 
mérkőzést játszottak, ám nem tudtak 
egyszer sem győzni s két vereség 
mellett csak egy döntetlea eredményt 
tudtak kivívni.

fl RS*?£-nek
sok játékosa van, mert nagy súlyt 
fektet a játékos nevelésre, az után
pótlásra.

A RMTE helyzete nem irigylésre- 
méltó,
' nssrí a kerületi bajnok

ságban nincsen k o n k u 
renciája,

a Bocsa, a Detai AG, a Gatai SC és 
a tavaly alakult resitai Albina a baj
nokság résztvevőt és egyik sem kép
visel olyan játékerőt, ami fajlődésre, 
tanulásra adna lehetőséget a munká
soknak.

A RMTE első csapata

29 mérkőzésből fisen- 
. hatotm e gn ye rtfha S o t-  

elvesztett és hétszer dön
tetlen eredményt vivott 
Rí,) 97:55 gplarannyal.

íme az eredmények;
Politechnica * 4:1, Juventus Bucu- 

reOti 1;I, xATE S;3, UDR 0;3 baj
noki, DAC 6;L Juventus Deta 5;0,.. 
CS -Bocsa 4;2 bajnoki, Germania 7;1, 
Rapid 3;3, LMTÉ 3;3, Spsrta Zemni 
3;4, ;Sartid Smederevo 1;1, TMTE) 
2;6, Olimpia Arad. 6;1, Kadima 2;2j 
ZsSÉ 3;1, LMTE 3;2, Hertha 2;3, 
Sparta Zemna 3;4, Electrica 4;0, Ro
mán Kupa, Fratelia 8;0, UDR 0;I, 
Politechnica I;1 és 4;3, Román Kupa, 
DAC 6;2 bajnoki, ILSA; 0;3, Román 
Kupa, Bocsn 4:2, Albina 5;0, Gataia 
4;3, utóbbi három meccs bajnoki volt.

; A tartalék csapat, ifi és törpe 
együttes 41 meccset : bonyolított , le, 
ebből 24szer győzött. 8szar döntet
len eredményt ért el és 9szer vesz
tett. ■ . - - ^ r '■) í -V  í:).-

A birkózó gárda több versenyen 
vett', részt, • Aradon, üradean,. Satu 
Marén,-. Petroseniban és Timifoarán.

18 első, 13 második és 11 har
madik dijat nyert

és két ízben a pontverseny az ő szí
neik diadalával végződött. -

Fecske Géza

A lapidL
k®ggs?iilés©

A Rapid február 24-én tartja meg 
rendes évi tisztújító közgyűlését. A 
közgyűlés mint minden évben a pá
lyán levő klubhelységben fog lezaj
lani.

Az ifjúsági szak- 
osiiiiy első ülése
kedden este 7 órakor fog végbe- 
menni. A szakosztály a fontos tárgy
sorozatra való tekintettel az intézők 
megjelenését kéri.

kupa négy elődöntője kerül lebonyo
lításra, remélhető, hogy legalább egy 
minálunk. 28 és 29 a, román hús vét 
két napja, amelyen a , . ,

Ripensia a fővárosban 
játszikba Kinizsi. Tim i- 
foarán bonyolit le nem

zetközi programmot.
Május elején lesz a kupa közép

döntője, mig 5-én újra bajnoki meccs 
kerül sorra, a Juventus-Kinizsi. Május 
10. és 12. szabadnapok, -

a Nyugati Liga váloga
tott csapata a Károly- 
kupáért játszik Bucures-

tiben.
Május 19. és 26. a Ripensia-Unirea 
Tricolor és Ripensia-Cri§ana meccsek 
terminusai.

De nemcsak az A-Liga döntő mécs
eséi ikerülnek városunkban lebonyo
lításra,

a legfontosabb B-Liga 
meccsek is itt kerülnek 

sorra. •.■■■
A B-liga nyugati csoportjában ugyan
is az őszi 8 meccsel szemben 13 
meccs kerül lebonyolításra, köztük a

Jiul-TMTE, UDR-TMTE, UDR-Ilsa 
TMTE-Ilsa derbik.

A központ úgy tervezi, hogy a B- 
Liga csak március 17-én kezdje meg 
programmiát. Természetesen ismét 
nem gondolták, meg, mit csinálnak. 
Hiszen csak a 13 timi§oarai mérkő
zés, még ha minden terminust is ki
használnak, ebben az esetben egész 
junius 9-ig tolódna ki. Ezután kerül
ne sor a B-liga döntőkre, ami tíz 
terminust vesz igénybe, tehát augusz
tus I8-án volna kész. A két osztá
lyozó mérkőzés augusztus 25 és szep
tember 1-én kerülhetne csak sorra, 
ami'pedig már beleesik az őszi baj
nokság idejébe. Ha most még néhány 
eső miatt elmaradó meccsel számo
lunk, világossá válik, hogy a i)

B -  Ligának legkésőbb 
március 3-án el keli kez

denie programmját.
A timi§oarai. B-Liga csapatok, ér

deke volna a Központ figyelmét fel
hívni árra a tényre, hogy. az őszi 
programm szerencsétlen összeállítása, 
miatt 13 B-Liga; meccset kell tavasz
szál városunkban lejátszani.' Már pe
dig a B-Ligá meccsek igazán nem 
birják'el egymás konkurenciáját!
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Az atlétikai szövetség köz 
gyűlése - és ami abból ben
nünket érdekel

Bucureşti, február 2.
Vasárnap délalőtt 11 órától délután 

5-ig zajlott le egyfolytában az atlé
tikai szövetség közgyűlése. Bánáti ki
küldött kettő volt jelen: Schuldesz 
József, a Liga Banat megbízottja és 
Wáchter Sándor, lapunk fővárosi 
szerkesztője. A központ olyan ügye
sen manőverezett, hogy a timişoarai 
egyesületek közül csak kettőnek volt 
szavazati joga: A Rapidnak és a Ki
nizsinek, mindkettő Braida kezében. 
Schuldesznek hivatalból két olyan 
vidéSr egyesület prokuráját adták á', 
amelyeknek nem volt szavazati jo
guk, Wáchter többek között az Elec- 
tricát is képviselte, de az Electrica 
két prokurát adott ki és ezért minda- 
kettőt megsemmisítették.

Ilyenformán az volt a helyzet, hogy 
a timişoarai egyesületeket nem timi- 
şoaraiak képviselték, a

timişoara! kiküldöttek
nek pedig nem volt sza

vazati foguk.
A jövőben jobban nézzék meg a 

timişoarai egyesülerek, hogy kinek 
adják át a prokurákat.

*
A Jiul AC képviseletében Urzica 

több támogatást kért a központtól az 
erdélyi egyesületek részáre, amelyek 
rengeteg áldozatot hoznak a sport ér
dekében és ezért a központ csak ha
nyagsággal és nemtörődömséggel és 
hanyagsággal fizet.

A központiak pedig a vidéki li
gákra panaszkodtak, amelyek egyál
talában nem válaszolnak a levelekre.

épített pályák kisegyesületeké, ame
lyeknek nincsen 300 ezer lejük futó
pálya építésre, még akkor sem, ha 
fejlett atlétagárdával rendelkeznek.

*
Felvetették az amatőr-profi kérdést 

is. Bár a nemzetközi szabályok értel
mében a tornatanáratléták profiknak 
tekintendők. Románia amatőröknek 
nyilvánítja őket. Kzt a kérdést egyéb
ként a Bíróul Federal külön és rész
letesen fogja újra letárgyalni.

A berlini olimpiászon 
indítunk 1 vagy 2 atlétát

de hogy ezek kik lesznek, az még 
probléma.

A szövetségi tréner ügye napiren
den marad. Valószínűleg egy a test- 
nevelési iskolából kikerült jobb atlé
tát fognak alkalmazni, esetleg kettőt, 
hogy az atlétákat előkészítsék és az 
utánpótlásnak is tanácsokat adjanak.

*
Nagy tetszést aratott Wáhter Sán

dor felszólalása, aki előadta, hogy
Tlmisoarán az atlétika 
a futball segítsége ré
vén Jelentős összegű 
alapra tett szeri. A köz
pont elhatározta, hogy 
a szép példáért köszö
netét fejezi ki a timiso* 
arai ligának és ameny- 
nyiben módjában fog

áliani, országos jelle
gűvé fejleszti

az egylejes akciót a futballközpont 
segítségével.

Timişoara tehát megint megmutatta, 
hogy első helyen áll az ország sport
jában,

• *
A két timişoarai kiküldött a szü

netben beszélgetést folytatott Caciuc- 
kal, a bucureşti liga főtitkárával és 
szóbakerült egy Timişoara—Bucureşti 
atlétikai viadal terve is. Az elgondo
lás szerint Timişoara

április 20 és 21-én fo
gadná a fővárosi atléta- 

gárdái,
olyképen, hogy az atlétikai verseny 
befejezése az oda kisorsolt divizia 
mérkőzés lenne. A tervet a bánáti 
Liga ülésán Schuldesz - újra felfogja 
vetni és amennyiben meg van rá az 
anyagi lehetőség, úgy az érdekes ver
senyt létrehozzák.

*
A választás megejtése is megtör

tént. Az egyetlan timişoarai, aki timi
şoarai, aki tisztséget kapott Sckuldesz. 
Beválasztották a technikai bizottságba.

Az évközben affiliált csapatokat 
jóváhagyták. A tagdíj ezidén is 300 
lej lesz.

' *
Hogy a sok Ígéretből mi lesz a 

valóság — majd elválik.
. W. S.

Szóbakerült az utánpótlás ügye is. 
Braida bejelentette, hogy a

jövőben a futbafiszövet- 
ség erkölcsi támogatást
fog adni az atlétáknak,

azzal, hogy kötelezővő teszi az A és 
B divizió, nemkülömben az első osz
tályú egyesületek játékosainak a Bre
vetul Atletic megszerzését. Ezen vizs
gák alkalmával könnyen lehetséges, 
hogy számos uj tehetség bukkan fel.

Elhangzott ez a javaslat is, hogy a 
futballszövétség csak olyan uj pályá
kat hitelesítsen, amelyeken salakfutó
pálya is van. Ez a követelés azon
ban teljesíthetetlen, mert az újonnan

Lupeni sportja
'á NEn@ryl Lypsni 1934 
év! fnér!@g@

A lupeni Minerul az elmúlt esz
tendőben szép eredményeket vivott 
ki és a sport minden ágában meg
állta, helyét, annak ellenére, hogy a 
város távoli fekvése miatt úgyszólván 
el volt vágva az ország többi . váro
sától. A Minerul magára volt űtalvá, 
ám Így is

a fejlődés útjára lépett
s az idei esztendőtől még sokkal 
szebb eredményeket várnak, annál is 
inkább, mért , ’ •'

Lupeni sportja uj pályát, 
uj stadiont kap,

amely a legmodernebb pályák mintá-

jára készül , és még drótkerítéssel is 
el lesz látva. Á betontribünön kívül 
fedett állóhely is a közönség kényel
mét szolgálja. A Minerul széles látó
körű vezetői, Joan Nicola főmérnök: 
és Buttu Augusztin mérnök, Lupeni 
sportját a többi város sportjával egy 
színvonalúra akarja fejleszteni. Ezek 
az urak egy félesztendővel ezelőtt 
vették át az egyesület vezetését s az
óta a Minerul rohamos léptekkel ha
lad előre a fejlődés utján. A szor
galmas munkáskezek megkezdték a 
pályán a munkálatokat és csak a zord, 
tél akadályozta meg a munkát, de jú
niusban a pálya elkészül és

az Ünnepélyes felava
tásra a Ripenslát hívják

meg. ~
Lupeni lakossága 16.000 főnyi, még
is a futball meccseken 2—3000 néző
jelenik meg, ez bizonyítja legjobban 
a futball népszerűségét

A Minerul 2@ mérkőzést
játszott

16 győzelem, 4 döntetlen és 8 vere- ' 
ség a. mérleg, 7846 gólaránnyal.

Az eredmények a következők vol- 
tâlc *

CS Lonea 5;1, CFR Simeria 1;9, 
CFR Timişoara 2;5 és 1;0, KAC 
Cluj 0;0, Hakoah Arad 4;1, láncú 
Corvin Hunedoara 4;l, Jiul 0;7, Cor
vin Deva 1;3, Mica Brad 1:0, NAC 
csikók 1;2 és 7;1, Corvin Deva 1;0, 
C. S. Aiud 4;1, Ferdinand 1;1, CFR 
Parângul 0;I, CS Lonea 7;0, Rovine 
Grivite 5;2, Vulturii Textila 5;2, Arad 
II. osztályú válogatott 2;1, Olimpia 
Arad 1:2, CS Lonea 0;I, Genera 
Craiova 5:2, CS Lonea 2;2, Párán gul 
1;I, Corvin 4;0, Jancu Hunedoara 
6;0, CS Muncitoresc Bucureşti 6;L

Az 1934.—1935. évi bajnokságban 
a Parangul mögött a második helyen 
kötött ki. de a csapat vezetői remé
lik, hogy megnyerik a bajnokságot, 
mert tavaszi mérkőzéseiket — egy 
kivételével — otthon bonyolítják le.

A teniszszakosztályuk is megállta 
helyét, több versenyen sikerrel vett 
részt. . -

A júniusban rendezett lupeni ver
senyen Klozmovits mérnök győzött 
és a második helyezést elért Berkessy 
is a Minerul játékosa. Junius I6-án 
a NAC versenyén négy Minerul já
tékos indult és ha nem is hoztak 
haza dijakat, de sokat tanultak. A 
Petroseniben rendezett országos ver
senyen különösen Klozmovits mér
nök játszott szépen és az ország leg
jobb versenyzőivel szemben is meg- 
állra helyét.

A ping ponggárda is tehetséges, de- 
a játékosok nem tudnak fejlődni,, 
mert csak a jiulvölgyi versenyeken 
vehettek részt.

A labdarúgáson kivül nagy nép
szerűségnek örvend a turisztika. A 
Minerul turisztikai szakosztálya nagy
szerűen meg van szervezve és fent a 
havasok közt egy szép emeletes men- 
házuk van, amely gyönyörű fekvésé
nél fogva nagyon látogatutt. A Mine
rul siezői a Sibiuban rendezett ver
senyen pompásan szerepeltek.

A Minerul birkózó szakosztálya és 
súlyemelő gárdája országos hirii.

Túsz György sokszoros országos 
bajnok vezetése és edzése mellett 
dolgozik ez a szakosztály és nagyon 
saép eredményeket vivott ki,

A Minerul birkózó verseny kitü
nően sikerült, a pazar díjazás a részt
vevők teljes elismerését vívta ki.

Bodnár Béla


